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Natur- och miljörådet  

 

Tid: Onsdagen den 8 juni 2022, kl. 18-20:10 

Plats: Hoks naturcamping 

 

Thomas Axelsson                                    Lina Larsson 

Ordförande                                             Sekreterare 

 

Ärenden 
 

 

1. Fältbesök vid Hokasjön – Bekämpa sjögull 
Anders Nyström berättar om pilotprojektet att bekämpa sjögull i 

Hokasjön. Sjögullet är spritt över stora delar av sjön, även på 

jönköpings kommuns sida och det bekämpning kommunen gör är 

mycket liten i det stora hela men fokuserar kring badplatsen vid Hoks 

naturcamping. Under april läggs stora dukar ut över sjögullet som får 

ligga kvar hela växtsäsongen (oktober) då de tas upp igen. Dukarna 

gör att sjögullet inte får något ljus och dör.  

  
 

2. Översiktsplanen på samråd 

Hanna berättar att översiktsplanen är klar för samråd (10 juni-30 

september). Hanna berättar kort om översiktsplanens uppbyggnad och 

de olika delarna som ingår.  
 

 

3. Pilotprojekt – Bekämpa jättebalsamin 

Lina berättar om det pilotprojekt att bekämpa några platser med 

jättebalsamin som finns på kommunal mark. Kommunen har fått 

31 500 kr från Länsstyrelsen för att bekämpa jättebalsamin. Arbetet 

kommer att ske tillsammans med AME. Jättebalsamin bekämpas 

genom att dra upp plantan med roten, lägga i en tät sopsäck som knyts 

åt, sedan lägga säckarna i en täckt container som hämtas av en 

godkänd entreprenör som kör iväg det till en anläggning för 

förbränning.  
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4. Pollineringsprojekt 

Lina berättade om de pollineringsprojekt som pågår. Totalt läggs ca 

500 000 kr från kommunal budget och bidrag i olika 

pollineringsprojekt för att stärka gräsmarker, informera allmänheten 

samt skapa bostäder.  

 

 

5. Restaurering av Sörhultamossen 

Lina berättar om ett pågående projekt att restaurera Sörhultamossen 

utanför Bondstorp. Syftet är att återställa våtmarken så att den blir 

blötare (genom igenläggning av diken) samt göra den öppnare 

(avverkning/röjning av skog). Det är ett samarbetsprojekt mellan 

Svenska kyrkan (markägare), NSF (delfinansiär), Vaggeryds kommun 

(delfinansiär och projektledare) och länsstyrelsen.  

 

 

6. Övriga frågor 

Staketet vid Höga Bränna är borta vilket är VSOK är glada för. Det är 

fortfarande krav på att det ska bli en ekskog där och det gäller att 

komma ihåg att det är en plantering, så hänsyn behöver tas. Mycket 

ris låg kvar efter förra röjningen, så VSOK drog bort det från stigarna.  

 

Kommunfullmäktige har höjt ersättningen till föreningarna. Blir 

ersättning per möte (500 kr) från nästa mandatperiod. 
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Närvarande 

− LRF: 

Olof Jonsson  

− Naturskyddsföreningen: 

Bo Slunge  

− Vaggeryds-Skillingaryds Ornitologiska förening:  

Hans Boberg  

− VSOK: 

Ingemar Emilsson  

− Vaggeryds Jaktvårdskrets: 

Göran Hansson  

 

 

 

Kommunstyrelsens och Miljö- och byggnämndens representanter: 
Thomas Axelsson, ordförande 

Anna Karin Slunge, vice ordförande 

Peter Sjöberg, ledamot 

 

Tjänstemän från kommunledningskontoret och Tekniska kontoret: 
Lina Larsson, miljöstrateg 

Hans Göransson, gatu- och parkchef 

Hanna Grönlund, planarkitekt  

Anders Nyström, arbetsledare tekniska kontoret 

 

 

Ej närvarande 

 

− Skillingaryds Frisksportklubb: 

Ingemar Elgemark  

− IOGT-NTO Bäckalyckan: 

Roland Emanuelsson  

 

 


